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Nr* Fractie Pg. Vraag  Antwoord

1a AKT

1. Hondenbelasting 

a. Graag een overzicht van de opbrengsten hondenbelasting 2016, 2017 en 

YTD 2018

Opbrengsten hondenbelasting:

2016: € 157.263 (zie jaarstukken 2016 p. 106);

2017: € 135.715 (zie jaarstukken 2017 p. 98);

2018: € 118.995 (t/m augustus 2018).

1b AKT
b. Graag een overzicht van de kosten, die betrekking hebben op kosten die 

hierop betrekking hebben.

I.v.m. beperkte ambtelijke beschikbaarheid in de herfstvakantie wordt deze vraag samen met de overige vragen 

beantwoord. 

2a AKT

2. Afvalinzameling met ingang van de invoering van DIFTAR 

a. Welke hoeveelheden, gesplitst per soort afval, zijn er verwerkt sinds de 

invoering van Diftar?

Voor de hoeveelheden en de soorten afval wordt verwezen naar de bijgevoegde grafiek van de gemeente over de periode 

2012 (jaar voorafgaand aan invoering Diftar) tot en met 2018. 

2bc AKT

b. Welke hoeveelheden zijn daarvan aangeboden op de milieustraat via de 

“gratis” tikken?

c. Hoeveel tikken zijn er bijgekocht in deze jaren?

2d AKT

d. Wat zijn de kosten geweest voor afvalverwerking Kortom een 

rekenkundige motivatie waarom de tarieven  voor de restafvalcontainers met 

50% moeten stijgen. 

Op p. 5 van het raadsvoorstel bij de belastingverordeningen leest u, onderbouwd met detailcijfers, dat wij een toename 

van de lasten voorzien van € 389.283. Dit voorziene tekort op 'afval' wordt slecht gedeeltelijk gedekt door een 

tariefaanpassing volgens het principe 'de vervuiler betaalt'. Daarnaast is een extra uitname uit de voorziening benodigd 

om een verdere tariefstijging op dit moment te voorkomen. Inwoners kunnen zelf hun lasten beïnvloeden door goed 

scheidingsgedrag. In aanloop naar de perspectievennota 2020 worden verdere flankerende maatregelen uitgewerkt. 

2e AKT
Graag ook een opgave van het aantal kwijtscheldingen vanaf invoering Diftar 

en welke bedragen daarmee gemoeid zijn.

3 AKT 85
Pagina 85, 1e alinea: “Alles wijst er op dat de kosten nog verder zullen 

oplopen.” Wat zijn deze aanwijzingen?

4 ABZ 20

We hanteren voor de werkbegroting Sociaal Domein het principe ´´In = Uit''. 

U schrijft dat we de komende jaren tekorten voorzien. Deze blijven binnen de 

reserve Sociaal Domein. Is er een prognose hoe lang wij de tekorten uit de 

reserve kunnen ontnemen?

I.v.m. beperkte ambtelijke beschikbaarheid in de herfstvakantie wordt deze vraag samen met de overige vragen 

beantwoord. 

5 ABZ 33

We zien in het overzicht BBV beleidsindicatoren dat we t.o.v. gelijke 

gemeenten op een aantal disciplines fors wat hoger zitten. Op de onderdelen 

3,6 en 10 zelfs boven het landelijk gemiddelde. Wat is hier de oorzaak van?

6 ABZ 59

De kosten voor afvalverwerking stijgen. De gemeente heeft als uitgangspunt 

de vervuiler betaald. Door verhogen van variabele kosten wordt het tekort 

gefinancierd. Wel gaan we ervan uit op termijn niet meer dan 100 kg per 

persoon aan restafval te produceren. Wat als deze stelling van 100 kg per 

persoon niet wordt gehaald?

7 ABZ 60
Worden er in de periode 2020-2022 nog investeringen verwacht door de 

gemeente aan Aviolanda? Zo ja, voor welke bedragen?

8 ABZ 61

In het BBV indicatorenoverzicht zien wij een overschrijding van 

Jeugdwerkloosheid van ca. 25% t.o.v. gelijke gemeenten. Wat is hiervan de 

oorzaak?

9 VVD 28

De begroting beschrijft dat "de regie over jeugdzorg […] in de eerste plaats 

bij de jeugdigen en ouders zelf [ligt]," dat "Professionals getraind worden in 

de omslag van 'zorgen voor' naar 'zorgen dat'. Wat wordt er hier precies 

bedoeld met 'zorgen dat' i.p.v. 'zorgen voor'? Waar ligt de grens van de eigen 

regie bij ouders en de jeugdige in de jeugdzorg?
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10 VVD 28

De VVD merkt op dat het goed is dat het college oog heeft voor preventie 

van psychische problemen. Wat wil het college doen om psychische 

problemen als depressie en eenzaamheid te voorkomen? Want een groot 

probleem bij het voorkomen en tegengaan hiervan is dat mensen met 

bijvoorbeeld een depressie niet weten wat ze mankeren en een 

buitengewoon hoge drempel voelen hulp te zoeken.

11 VVD 34

De VVD is van mening dat dat haar gemeentegenoten meeprofiteren van de 

evenementen in de gemeente. Wat zijn de indicatoren dat het enthousiasme 

en de betrokkenheid van inwoners zijn vergroot voor het fietsen en het 

fietsaanbod in de gemeente; dat de betrokkenheid van inwoners is gestegen 

voor de sportevenementen; en dat de leefbaarheid hierdoor is vergroot?

12 VVD 40

De VVD vindt het belangrijk dat iedereen die dat wil kan genieten van sport 

en is blij dat sportorganisaties ondersteuning daarvoor krijgen vanuit het 

college. Voor de leefbaarheid van ieder dorp zijn sportverenigingen een 

goede positieve kracht. Welke uitdagingen ziet het college bij 

sportverenigingen en op welke manier hoopt het college hier sturing aan te 

geven?

13 VVD 46

Droge periodes hebben zich afgewisseld met extreme regenbuien afgelopen 

jaren. De VVD verneemt het plaatsvinden van een gebiedsdekkende 

stresstest. Wanneer gaat deze plaatsvinden?

14 VVD 46

De klimaatextremen en de overlast hiervan (zowel droogte als extreme 

wateroverlast) zijn een van de grotere opgaves voor de gemeente 

Woensdrecht. De VVD is blij dat er met alle relevante stakeholders hierover 

een dialoog komt. Wat zijn volgens het college de grootste risico's?

15 VVD 48

De VVD is blij dat er ruimte komt voor het onderhoud en het plaatsen van 

speeltoestellen. Wat gaat het college doen om achterstallig onderhoud te 

voorkomen aan de speeltoestellen? In welke mate is de gemeente 

aansprakelijk voor de veiligheid van de speeltoestellen?

16 VVD 57

De VVD is blij dat het college als doelstelling een goed bereikbaar en 

aantrekkelijk winkelaanbod heeft en is nieuwsgierig naar het 

koopstromenonderzoek. Welk doel heeft dit onderzoek en welke indicatoren 

worden hier getoetst?

17 VVD 60

De VVD is verbaasd dat er geen investeringen worden gedaan in de 

economie dit begrotingsjaar. Kan het college dit verklaren en kan het college 

vertellen of de verwachting is dat dit in de toekomst wel gaat gebeuren? 

Investeren in de aantrekkelijkheid van ons vestigingsklimaat en 

mogelijkheden bedrijvig bezig te zijn is goed voor de leefbaarheid van de 

gemeente.

18 VVD 90

Hoe is de lokale lastendruk berekend? Wat voor type gezin, met welke 

heffingen; welk waterverbruik; hoeveel ledigingen afval met de restcontainer? 

Hoe representatief is dit rekenvoorbeeld voor een huishouden in de 

gemeente?

Voor de berekening van de lokale lastendruk wordt aangesloten bij het Coelo (Centrum voor Onderzoek van de Economie 

van de Lagere Overheden) die jaarlijks de ‘Atlas van de lokale lasten’ publiceert. Voor de berekening van de 

gemeentelijke woonlasten baseert het Coelo zich op de ozb, afvalstoffen- en rioolheffing.

Voor de berekening van de ozb wordt gebruik gemaakt van de gemiddelde woningwaarde van de gemeente 

Woensdrecht, zoals deze door het CBS wordt gepubliceerd, vermenigvuldigd met het voor dat jaar geldende ozb-tarief.

Voor de rioolheffing wordt het tarief van het betreffende jaar van het vastrecht voor een woning met meerdere personen 

gehanteerd. Voor de berekening van de afvalstoffenheffing wordt het ‘gemiddeld’ aanbiedgedrag gehanteerd, gebaseerd 

op de 240 ltr. restafvalcontainer omdat deze container op dit moment het meest wordt gebruikt in de gemeente 

Woensdrecht. 

In de berekening van de lokale lastendruk wordt uitgegaan van een gezin (meerpersoonshuishouden) met een eigen 

woning.

19 VVD 90 Hoe wordt de stijging in lastendruk per jaar van € 31 verklaard?

De lastendruk is samengesteld uit een drietal componenten: ozb, rioolheffing en afvalstoffenheffing. De ozb stijgt licht 

a.g.v. inflatiecorrectie, rioolheffing blijft gelijk en afvalstoffenheffing neemt toe maar is door de burger zelf beïnvloedbaar 

d.m.v. goed scheidingsgedrag. 
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20 VVD 101

Uit pagina 46 van deze begroting begrijpt de VVD dat waterhuishouding hoog 

op de agenda staat van dit college. Waarom dalen de uitgaven aan 

onderhoud aan watergangen met € 38.000?

In de programmabegroting 2018 zijn via budgetoverheveling eenmalig middelen (€ 32.875) opgenomen voor het uitvoeren 

van een onderzoek naar de onderhoudstoestand van duikers en kunstwerken. Worden deze eenmalige middelen in 2018 

buiten beschouwing gelaten dat liggen de begrote uitgaven voor 2018 nagenoeg op hetzelfde niveau als 2019. 

21 D66

Vraag over belastingverordeningen:

Is er overwogen om het vaste tarief afval stoffen naar beneden bij te stellen 

en het variabele tarief verder te verhogen? Zo ja wat is de uitkomst hiervan? 

Zo nee wat zijn de tarieven die we moeten hanteren om tot hetzelfde 

begrotingsresultaat te komen.

22 D66

Vraag over belastingverordeningen:

Is het mogelijk om de inwoners individueel informatie te verstrekken m.b.t. 

het aantal kilo's afval zodat mensen bewust kan wordt over hun 

afvalscheidingsgedrag?

23 D66 12
De aanpassing van de rekentarieven WOZ leidt tot een herziening van de 

belastingcapaciteit. Kan dit punt toegelicht worden?

I.v.m. beperkte ambtelijke beschikbaarheid in de herfstvakantie wordt deze vraag samen met de overige vragen 

beantwoord. 

24 D66 47

We onderzoeken hoe duurzaam inkoop toegepast en uitgebreid kan worden. 

dit verankeren we in het inkoopbeleid. Waarom wordt bij de te ontwikkelen 

beleidsnota's het inkoopbeleid niet meegenomen? En waarom wordt het bij 

de belangrijkste bestuurlijke kaders niet genoemd?

25 D66 49

Er wordt enkel gesproken over vervoer per auto. Heeft het college geen 

ambitie zoals wel in het collegewerk programma staat om het openbaar 

vervoer op een hoger niveau te brengen? En hoe vertaalt zich dat in de 

begroting?

26 D66 52
Parkeerplaats Korteven; waar is de € 200,000 op gebaseerd? Betaalt de 

provincie op RWS niet mee aan de uitbereiding van de carpoolplaats?

27 D66 68

Er wordt gesproken over het digitaliseren van 12 diensten. Welke diensten 

zijn dit? Hoeveel diensten blijven er nog over die na 2019 nog digitaal moeten 

gaan?

28 D66
71/8

2

Transitie van waarderen op inhoud van gebruikersoppervlak. Zie ook 

paragraaf 2 blz. 82. heeft de transitie naast een extra bijdrage ook gevolgen 

voor de werkzaamheden bij de gemeentelijke organisatie? En zo ja welke? 

Wie levert de gewenste gegevens over gebruikersoppervlak woningen aan? 

Geeft deze transitie aanleiding om bouwdossiers en bouwtekeningen 

versneld te gaan scannen, zodat digitaal gebruik door de gemeente, BWB en 

publiek geregeld wordt?

29 D66 112

Er wordt door het college gesproken over gewenste uitbereiding van de 

formatie. D66 leest dat een aantal tijdelijk en aantal vast in dienst zullen 

worden genomen ten behoeve van de uitbreiding formatie. Graag ziet D66 

een overzicht met exacte aantallen en fte's en D66 vraagt zich af hoe lang 

tijdelijk is? 

30 D66 78

De indicatoren die een overzicht geven over de formatie geven aan dat 

Woensdrecht nu al boven de toegestane formatie zit. Wie bepaalt de 

toegestane formatie? En kan Woensdrecht met het voornemen om in 

formatie verder uit te bereiden verder over deze grens heen gaan zonder dat 

daar gevolgen voor zijn? Wat zal het nieuwe cijfer van de indicator zijn na 

uitbereiding van de formatie?

31 D66 38
Grondbeleid; wat is de verklaring van de flink mindere baten en ook lasten in 

de komende jaren?

De baten en lasten voor begrotingsjaar 2018 veroorzaken hier een afwijkend beeld vanwege de opbrengsten van de 

grondexploitatie Centrum Hoogerheide zoals grondverkoop Aldi, het parkeerterrein en de appartementen. Voor 2019 en 

2020 wordt rekening gehouden met de opbrengsten vanuit de grondexploitatie Verlengde Duinstraat en Noordrand 

Ossendrecht. Allevier de grexen van onze gemeente zijn in juli jl. voorafgaand aan het opstellen van de begroting, 

geactualiseerd incl. prognose van de winstuitnames. Dat ziet u terug in de cijfers en is verder toegelicht in de paragraaf 

Grondbeleid. 

32 D66 61
Netto arbeidsparticipatie is in vergelijking met andere gemeentes en geheel 

Nederland en stuk lager. Hoe komt dit en wat kunnen wij hier aan doen?
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33 D66 99
Netto schuldquote; er wordt gesproken over stijging van de lening 

portefeuille. Over welke leningen spreken we? 

Hiermee worden de leningen bedoelt die de gemeente afsluit in het kader van haar financieringspositie. Voor 2019 is de 

verwachting dat op grond van de huidige liquiditeitsprognose één nieuwe geldlening moet worden aangetrokken van € 3,5 

miljoen. Zie de toelichting op pagina 106 van de paragraaf Financiering. 

34 CDA

Uitbreiding Formatie: Kan het college ons inzicht geven in de kwantitatieve 

analyse van het onderzoek waaruit blijkt dat de uitbreiding van de formatie 

voor de uitvoering van de duurzaamheidsvisie noodzakelijk is ?

35 CDA
Op welke manier werd de noodzakelijke bezetting bepaald voor 

ondersteuning van dorpsplatforms ?

36 CDA 18

Op welke manier worden de vrijgekomen taken i.v.m. het vervallen van de 

centrumgemeenteconstructie opnieuw ingevuld ? Is dit meegenomen in de 

begrote verhoging van de formatie ?

37 CDA 18
Is onderzocht op welke manier de verdere digitalisering binnen de gemeente 

het aantal formatieplaatsen positief kan beïnvloeden ?

38 CDA 21
Wat wordt precies bedoeld met het escalatiemodel huisuitzettingen ? Kunt U 

concrete voorbeelden geven van baten/kosten ?

39 CDA 31
Zijn  in de begrote investeringen 2019 mogelijk extra kosten opgenomen in 

het kader van verdere verduurzaming ? Welke zijn dit ?

40 CDA 33
Wat is de reden dat Woensdrecht in vergelijking met andere gemeenten 

meer WMO-cliënten met maatwerkarrangement heeft ?

41 CDA 52
Is enigszins bekend wanneer de uitbreiding van de parkeerplaats Korteven is 

gerealiseerd ?

42 CDA 60

Afvalinzameling :De variabele kosten van afvalinzameling worden verhoogd . 

Hoe staat het beter scheiden van afval in verhouding met de verlaging van de 

kosten ? Gezien de indicatoren op pag. 61 staat Woensdrecht op een goed 

niveau in relatie tot andere gemeenten .  Is verdere verhoging van het 

variabele deel ( en scheiding ) realistisch? Welke maatregelen treft de 

gemeente Woensdrecht hier zelf in ?

43 CDA 67

Het college zet in op versterking van openbare orde en veiligheid. Hierdoor 

verhogen de noodzakelijke middelen structureel. Hoe is het te verklaren dat 

de handhaving geen structurele verhoging met zich meebrengt ?

44 CDA 82
Op  welke manier zijn de belastingtechnische maatregelen op gebied van 

hondenbelasting zichtbaar en in evenwicht tussen opbrengsten en kosten ? 

Een overzicht van de opbrengsten van de hondenbelasting versus de kosten is niet in de begroting opgenomen. Op pag. 

89 treft u de begrote opbrengsten van hondenbelasting. Op p. 3 van het raadsvoorstel bij de belastingverordeningen treft 

u de begrote kosten voor 2019. Daarmee is weer een stap gezet om te komen tot een kostendekkend niveau in 2020.

45 CDA 61

De variabele kosten van afvalinzameling worden verhoogd . Hoe staat het 

beter scheiden van afval in verhouding met de verlaging van de kosten ? 

Gezien de indicatoren op pag. 61 staat Woensdrecht op een goed niveau in  

relatie tot andere gemeenten . Is verdere verhoging van het variabele deel 

(en scheiding ) realistisch . Welke maatregelen treft de gemeente 

Woensdrecht hier zelf in ?
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